
Kandidaturvalg FS 
Kjære medstudenter, jeg stiller til valg som kvinnelig studentrepresentant i fakultetsstyret ved 
BIOVIT.  

Jeg heter Amalie og går første året på husdyrvitenskap. Selv om jeg ikke har vært student 
lenger enn siden i høst, har jeg skjønt at hvis man ønsker aktiviteter eller endringer må man 
engasjere seg. Derfor søker jeg om å få være med i fakultetsstyret.  

Jeg er 26 år, og har siden videregående jobbet som befal i Forsvaret. Det har gitt meg en 
innsikt i viktigheten av god planlegging og få med alles innspill når en stor beslutning skal 
tas. Det er alltid en leder som tar avgjørelsen, men er viktig at de vet hvordan det er for ¨gutta 
på gulvet¨ og hvor skoen trykker. Derfor vil jeg være bindeleddet mellom praten som går på 
lunsjrommet til ledelsen om hvordan studentene på husdyrbygget, og BIOVIT har det.  

Den fremtidige økonomiske situasjonen på BIOVIT er krevende, og budsjettkuttene vil gå på 
bekostning av dagens og fremtidens studenter ved fakultetet. Jeg ønsker i denne prosessen å 
være en stemme for studentene, fortelle hva som er være kjernesaker og hva vi verdsetter på 
BIOVIT. Jeg sitter allerede i programsrådsutvalget, og liker at min stemme blir hørt av 
ledelsen for å gjøre studiehverdagen våres best mulig.  

Jeg anser meg selv som sosial og imøtekommende, og skal til høsten også være fadder for nye 
medstudenter på BIOVIT. Ved inkludering i miljøet som finnes på og utenfor skola har jeg tro 
på at studentene vil trives godt. Trives man sosialt, tror jeg man trives bedre i fag også.  

Får jeg din stemme og tillit vil jeg bruke den på å fremme det gode studentmiljøet og at det 
fortsetter også for fremtidige medstudenter.  

 

Dear fellow students, I am running for office as a female student representative on the faculty 
board at BIOVIT.  

My name is Amalie and I am in my first year of animal science. Although I have not been a 
student longer than since last fall, I have understood that if you want activities or changes, 
you have to get involved. That's why I'm applying to be on the faculty board. 

I am 26 years old, and have since high school worked as an officer in the Armed Forces. It has 
given me an insight into the importance of good planning and getting everyone's input when a 
big decision is to be made. There's always a leader who makes the decision, but it's important 
that they know what it's like for the guys on the floor and where the shoe hits. Therefore, I 
want to be the link between the talk that goes on in the lunchroom to the management about 
how the students at the livestock building and BIOVIT are doing. 

The future financial situation at BIOVIT is demanding, and the budget cuts will be at the 
expense of current and future students at the faculty. In this process, I want to be a voice for 
the students, tell what are the core issues and what we value at BIOVIT. I am already on the 
program council committee, and I like that my voice is heard by the management to make our 
student life the best it can be. 



I consider myself sociable and welcoming, and this autumn I will also sponsor new fellow 
students at BIOVIT. By inclusion in the environment that exists on and off the school, I 
believe that students will thrive. If you thrive socially, I think you thrive better in subjects as 
well.  

If I get your voice and trust, I will use it to promote the good student environment and that it 
continues for future fellow students. 

 


